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متن پرسش

با سلام: دیده میشه که بعضا کاربران را به روانپزشک ارجاع می دهید. آیا آنها را قبول دارید؟ یا افرادی

خاص از آنها با رویکردی خاص را قبول دارید؟ چون هرچه می کشیم از همین روانپزشکان خیال پرداز

است.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: عنایت بفرماد روانپزشک غیر از روانشناس است. روانپزشک بر اساس

تأثیر داروهایی که مطابق روش تجربی تأثیر میکنند مداوا میکند و در صورتی که روان انسان به جهت

اختلال هورمونها به شدت به زحمت افتاده چارهای نیست مگر آنکه با مصرف دارو خود را درمان

کند. موفق باشید


